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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:1150 Polisbristen i Sverige

För två veckor sedan publicerades Polismyndighetens senaste årsredovisning i 
vilken Polismyndigheten erkänner att bemanningskrisen riskerar att påverka 
samhället negativt. Polismyndigheten bekräftar att tanken med den stora 
omorganisation som sjösattes 2015 – att komma närmare medborgaren – går åt 
fel håll. 

Polistätheten i utryckningsverksamheten har rasat till rekordlåga två poliser på 
100 000 invånare. Enligt officiella siffror är polistätheten i Sverige nu nere på 
195 poliser på 100 000 invånare. Polisbristen påverkar alla områden. Slutsatsen 
är att krisen har gjort att det inte finns tillräckligt många poliser för att täcka det 
grundläggande behovet i utryckningsverksamheten.

Rapporten och personalens beskrivning väcker stor oro för framtiden. Poliserna 
blir färre samtidigt som invånarna blir fler.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder avser ministern och regeringen att vidta för att komma till rätta 
med bristen på poliser?

………………………………………

Thomas Finnborg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-04-05
Besvaras senast
2018-04-18 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


